
 Vážení, co se týče legitimity nové vlády, tak na tuto otázku 
opakovaně upozorňuje i ústavní právník Pavel Hasenkopf. Ten 
posměšně říká: “ I ten Klement Gottwald se dostal k moci 
legálněji, než Pekarová Adamová k funkci předsedkyně 
Sněmovny.”
A zdůvodňuje: “ Nezákonně existující kluby – neplatné nominace
– neplatnost zvolení všech nominovaných  tzv. poslaneckých 
klubů ODS, TOP 09, KDU-ČSL, Pirátů a STAN – neplatné všechny 
úkony, které ve svých funkcích, které nezákonně okupují, 
nominovaní uvedenými kluby učiní.”
To je ovšem velký problém pro případ, kdyby některý z aktivně 
legitimních poslanců či klubů předal otázku legálnosti 
Ústavnímu soudu.     
Nevíme, proč se neprobírá záležitost s poslaneckými kluby. 
Parlament včera projednání zamítnul. Řád sněmovny ale jasně 
říká, že koalice na kluby nemají nárok. To logicky znamená, že 
funkcionáři těchto neplatných klubů neoprávněně pobírají 
příplatky k platu poslance, a tím se dopouštějí trestného činu. 
Všichni novináři i televizní reportéři mlčí k otázce klubů, 
Fialových fondů pro Barmu i k podnikatelským aktivitám 
Stanjury a Michalíka.     
Přeposílejte. Třeba i na adresy členů vlády a poslanců. Snad se 
mezi nimi najde někdo, kdo se na Ústavní soud obrátí . 
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